
Motion från Lokalpartiet den 23 februari 2024

Planerna på en lösning av skolsituationen i kommunens östra delar framstår som alltmer 
rörig och oplanerad. Mariefredskolan har sen många år alldeles för många elever, 
Skolinspektionen har reagerat på situationen med en lång kravlista, majoriteten säger sig 
inte vara överraskad av detta och samtidigt får vi ständigt nya bud om skolbygget i 
Läggesta.

Uppenbart behövs ett ordentlig genomgång av den rådande situationen och hur ser 
egentligen den kommunala huvudmannens långsiktiga plan ut?

Vart har den gamla diskussionen om ett gemensamt högstadium för den östra 
kommundelen tagit i vägen? Högstadieelever är lättrörligare än låg- och mellanstadieelever 
och för skolans egen verksamhet är det en fördel att koncentrera högstadieeleverna till en 
gemensam skola.

Både Stallarholmsskolan, Mariefredsskolan och Åkerskolan kan med tillfälliga lösningar, 
paviljonger, bibehålla/komplettera, befintlig personalorganisation och kommunen slipper 
skapa en kostsam och ”ny” och skolstruktur i Läggesta. Denna kan förvisso användas i den 
”nya” skolan, men det betyder att vi ett eller flera år tidiglägger den till högre kostnader än 
nödvändigt.

När skolfråga i den östrakommundelen tycks stå under ständig förändring, med ständigt 
nya lösningar yrkar vi att:

- I samband med pågående utredning av en provisorisk skolbyggnad i Läggesta,
tas även gamla planer upp om ett nytt högstadium i den östra kommundelen.
I detta ingår att Stallarholmsskolan, Mariefredsskolan och Åkerskolan blir låg- och
mellanstadieskolor medan högstadieeleverna i den östra kommunen placeras i ett
nytt och gemensamt högstadium i Läggesta.

- Samt att befintlig skolstruktur prioriteras och användas tills omdisponeringen
kan göras.
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